



TTV • C/Severo Ochoa , 11 • P.I. Nuestra Señora de Butarque •28914 Leganes • Madrid •

Tel: 91 685 7365 • Fax: 91 680 0660 • [ttv\\_valves@mail.ru](mailto:ttv_valves@mail.ru) • [www.ttv.es](http://www.ttv.es)

DATE 22.09.2008

TO WHOM IT MAY CONCERN

## CERTIFICATE OF THE REPRESENTATIVE

Настоящим сертификатом подтверждаем, что ООО «БИМЭКС ГРУПП» (125445, Москва, ул. Смольная, 24А) является официальным дистрибьютором компании ТТВ (Испания) по поставкам и торговле трубопроводной арматуры на территории Российской Федерации.

На продукцию марки ТТВ, приобретенную у ООО «БИМЭКС ГРУПП» распространяются гарантийные обязательства завода-изготовителя. Сертификат действителен с 22 Сентября 2008 г. до 31. декабря 2015 г. и может быть продлен по обоюдному согласию сторон на более длительный срок.

Herewith we confirm that BIMEX GROUP LLC (24A, Smolnaya street, 125445 Moscow ) is the official distributor, duly authorized to represent the interests of TTV (Spain) on questions concerning promotion and delivery of TTV valves on the territory of Russian Federation.

The products supplied by BIMEX GROUP LLC are under warranty period of manufacturer - TTV. This certificate is valid from 22 September 2008 up to 31 December 2015 and can be extended for a longer period upon the parties` agreement.

TTV General Director  
Cesar Abarca Barbero

  
  
O.M., S.L.  
Apoederado P.P.